
 

Referat brugerrådsmøde         

 

Dato: Tirsdag d. 12. april 2016 

 

Deltagere:       Anders, Birthe, Bodil, Britta, Erik, Gertrud, Inger, Jakob, Jens Aage, Kirsten, 

Peder, Else, aktivitetskonsulent 

  

 

Fraværende:  

 

Referent: Gertrud 

 

     Marie Bisgaard Larsen og Anne Mette Neve, kommunens forebyggende konsulenter,oriente- 

     rede om deres arbejde. Det blev drøftet, hvordan man bedst motiverer borgerne til at modtage det    

     besøg, de får tilbudt, når de er fyldt 75 år 

 

1. Fastlæggelse af endelig dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt 

 

2. Godkendelse af referat fra mødet d. 15. marts 2016 

Ingen kommentarer til referatet 

3. Planlægning af efterårets aktiviteter 

Anders gennemgik programmet for sommerhalvåret. Jakob er ansvarlig for kultureftermiddag  

med Preben Rudingsgaard og Erik for kultureftermiddag med  musik. Anders og Jens Aage 

starter et nyt tiltag: Multimedie værksted, hvor man kan få hjælp til bl. a. at scanne gamle dias og 

foto. Brugerrådet bevilgede 2000 kr. til formålet. 

4. Meddelelser 

 Formanden  

Centrums fotoklub har taget billeder af de 20 aktivitetshuse til en folder, der skal vises ved 

seniortræffet d. 25. maj. 

 Aktivitetskonsulenten 

Hvis vi skønner, at en borger har uopfyldte behov, kan vi kontakte kommunens 

myndighedsafdeling på telefon nummer 79798450. Borgeren skal være indforstået med 

henvendelsen. 

 Køkkenet  

 Kassereren 
Der er indkøbt nye planter . 

Der bevilges penge til at trykke 50 af Toftens foldere til uddeling ved seniortræffet d. 25. maj 

 Øvrige meddelelser 
Der er ophængt en hængemappe til opsamling af brugsanvisninger 

Der er intet nyt om belysning. 

5. Opfølgning fra sidste møde 

 De brugerstyrede huse. 

 

Lars Siig og Anita Agerkvist fra kommunen deltog i dette punkt. 



Jens Aage gjorde rede for, at brugerrådet er interesseret i at åbne huset for andre 

grupper. 

Toften har brug for at få et bedre image (mange tror, at stedet kun er for meget gamle 

og svagelige personer) og for at få nye frivillige. 

                        Forslag til afhjælpning af problemet: 

Redaktionel artikel om brugerstyrede huse i 60+ afsnittet i ugeavisen. 

Lægge kommunens møder for kommende pensionister i aktivitetshuse i stedet for på 

biblioteket 

Holde åbent hus 

Bruge dagspressen 

Et forslag fra huset i Storgade i Lunderskov om erfaringsudveksling mellem husene 

blev positivt modtaget 

 

6. Afholdte arrangementer. 

Kultureftermiddag 07/04: 22 deltagere 

7. Kommende arrangementer 
Borddækning til forårsfesten onsdag kl. 13. 

8. Næste møde 

Næste brugerrådsmøde afholdes tirsdag d 7. juni 2016 kl. 9.30 

Kirsten og Britta sørger for kaffe m m. 

9. Evt.  
Stor tilslutning til wii spillet. 

 

 


